
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 16.03.2025 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: ORG.0002.3.2025 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 04.03.2025 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej z Burmistrzem 

Sulechowa w sprawie szczegółów Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz I Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pani Ewa Gromiec, Pan Piotr 

Miszkiewicz, Pan Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Bodnar, Pan Romuald 

Modrzyk, Pan Jacek Światły, Pan Artur Cukrowski, Pan Artur Lepka, Pan Wiesław 

Kołakowski. 

2. W dniu 04.03.2025 roku odbyły się XIII Powiatowe Targi Edukacji i Pracy organizowane 

przez CKZiU w Sulechowie. W targach Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz 

Brodzikowski. 

3. W dniu 14.03.2025 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, 

Pan Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Jerzy Rozynek. 

4. W dniu 15.03.2025 roku odbyła się w SP3 w Sulechowie jubileuszowa XX edycja 

Przedszkoolimpiady. W spotkaniu Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Piotr Bodnar, Pan Przemysław Pokład. 

5. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Prośba o umożliwienie repatriacji. Prośbę oraz moje zapytanie w tej sprawie przekazałem 

Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi. Odpowiedź otrzymali Państwo Radni do 

wiadomości. 

2. Stanowisko Burmistrza Sulechowa w sprawie skargi mieszkańca miejscowości Górki Małe. 

Stanowisko przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

3. Od Burmistrza Sulechowa otrzymaliśmy informację o dofinansowaniu zadań. Informacja 

była odpowiedzią na zapytanie Radnego Jacka Światłego. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

4. Odpowiedź na wniosek właściciela i pracowników apteki Ratuszowa. Odpowiedź otrzymali 

Państwo Radni do wiadomości. 

5. Odpowiedź na zapytanie radnego Arkadiusza Sowińskiego. Odpowiedź otrzymali Państwo 

Radni do wiadomości. 

6. Interpelacja Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej. Interpelację przekazałem Państwu 

Radnym oraz Panu Burmistrzowi. Odpowiedź otrzymali Państwo Radni do wiadomości. 

7. Propozycje do WPI wpłynęły od - Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej, Radnego 

Wiesława Kołakowskiego, Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, Rockwool Polska S.A., 

sołtys sołectwa Kruszyna. 

8. Interpelacja Radnego Jacka Światłego w sprawie odbioru odpadów tekstylnych. Interpelację 

przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

9. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Sulechowie. Sprawozdanie otrzymali 

Państwo Radni do wiadomości. 

10. Petycja w sprawie niedopuszczenia do utworzenia ośrodków dla nielegalnych 

imigrantów. Petycję przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji do przeprowadzenia postępowania. Stanowisko Burmistrza przekazałem 

Państwu Radnym do wiadomości. 

11. Skarga w sprawie braku publikacji rozkładu jady komunikacji podmiejskiej. Skargę 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 

przeprowadzenia postępowania. 

12. Wniosek mieszkańca w sprawie komunikacji miejskiej w Sulechowie. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. 

13. Wniosek mieszkańca w sprawie umożliwienia dojazdu koleją do Portu Cigacice oraz 

przywrócenia przejezdności linii kolejowych nr 379 i 393. Wniosek przekazałem Państwu 

Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

14. Sprawozdanie z działań podjętych w roku 2024  w oparciu o strategię rozwiązywania 

problemów społecznych Gminy Sulechów na lata 2023-2026. Sprawozdanie przekazałem 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Państwu Radnym do wiadomości oraz wprowadziłem do porządku obrad XIV sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie. 

15. Wniosek mieszkańca w sprawie zmian w organizacji linii autobusowej na lotnisko 

pasażerskie. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi 

z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

16. Wniosek mieszkańca w sprawie utworzenia mariny rzecznej w Brodach. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. Odpowiedź przesłałem Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

17. Wniosek mieszkańca w sprawie usunięcia "białych plam komunikacyjnych" w ZNOF. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

18. Wniosek w sprawie projektu uchwały Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 

dotyczącej rozbudowy CIC w Zielonej Górze. Odpowiedni druk wprowadziłem do porządku 

obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie. Stanowisko w Burmistrza sprawie 

wspomnianego projektu uchwały przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

19. Stanowisko WRDS w sprawie masowych zwolnień i transformacji Poczty Polskiej S.A. 

Stanowisko przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

20. Informacja o działalności Nadleśnictwa Sulechów na obszarze Gminy Sulechów. 

Informację przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

21. Sprawozdanie z realizacji programów „Sulechowska karta seniora” oraz „Sulechowska 

Rodzina 3+”. Sprawozdania przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz wprowadziłem 

do porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


